
 

  Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 

Datum konání: 14.10.2015 od 16:00 hod do 17:00 hod 

Místo konání:  malá zasedací místnost úřadu MČ Praha 21 

 

Přítomní členové (řazeno abecedně): ing. Eva Danielová, Blanka Exnerová, dr. Zuzana Dastychová, 

ing. Martin Kopecký, Petr Mach, Jan Veselý, Zdeněk Voříšek  

Omluveni:  

Zasedání vedl: Petr Mach – předseda komise 

Nepřítomni:  - 

 

Program: Komise projednala scénář oslavy státního svátku Dne vzniku Československého státu. 

Oslava se uskuteční 26. října 2015. Komise se shodla, že pozvané hosty do zasedací místnosti úřadu 

by měl osobně přivítat pan starosta, nebo některý člen zastupitelstva či Rady MČ, např. člen naší 

komise pan ing. Kopecký. 

Komise bere na vědomí. 

Komise vyslechla informaci paní ing. Danielové o připravovaném představení pro Újezdské seniory. 

Toto představení nacvičují žáci z Masarykovy ZŠ a má název Děti újezdským seniorům. Jsou to 

miniopery Svěráka a Uhlíře. K tomuto představení je naplánováno pozvat oba autory. 

Komise souhlasí. 

Komise projednala scénář k rozsvícení Újezdského vánočního stromu. Slavnostní průvod se zvonečky 

by se shromáždil na Farní louce, odtud by přešel do parku před Masarykovu ZŠ. Zde by se 

uskutečnilo hudební vystoupení dětí. Občerstvení by opět zajistila vinotéka paní Alexandry 

Procházkové. 

Komise souhlasí. 

Komise se zabývala návrhem pana Macha, uspořádat v rámci školní výuky I. Stupně Masarykovy ZŠ 

představení pana Tausiga s názvem O večerníčcích. Paní ing. Danielová přislíbila, že se za tímto 

účelem zkontaktuje s vedením školy. 

Komise bere na vědomí. 

Komise projednala návrh pana Veselého, aby se na webu Prahy 21 vytvořila stránka, na které by 

mohly Újezdské spolky a sdružení prezentovat své aktivity a především svoje programy akcí. Tímto by 

se zamezilo, aby si tyto veřejné akce navzájem konkurovaly a dále by se vytvořila databáze všech 

Újezdských spolků a sdružení. Správou této stránky byl komisí navržen pan Voříšek. Komise pověřila 

pana radního ing. Kopeckého, aby tuto problematiku projednal na jednání Rady MČ. 

Komise bere na vědomí. 

V 17:00 hod bylo jednání komise řádně ukončeno. 

Komise se opět sejde 18. listopadu 2015, od 16:00 hod.         

 
Zapsal: Zdeněk Voříšek – tajemník komise dne 14.10.2015 
Schválil: Petr Mach – předseda komise dne      
 


